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Referat fra 

 Generalforsamling i Kerteminde Badmintonklub 

den 22. marts 2023 

 
 

Dagsorden: 

                                referat: 

1. Valg af dirigent  

 

Niels Suhr blev valgt. 

2. Bestyrelsens beretning 

 

Martin Ungermand aflagde beretning om året, der er 

gået. Se bilag 1.  

 

 

3. Fremlæggelse af revideret 

regnskab til godkendelse 

 

Lars Vilhelmsen fremlagde det reviderede regnskab. 

Se bilag 2. Blev herefter godkendt enstemmigt.  

4. Fremlæggelse af budget til 

godkendelse 

 

Lars Vilhelmsen fremlagde budgettet for 2023/24. 

Vi vil arbejde med kontingenter og bolde for at 

minimere underskuddet i budgettet 2023/24. 

 

Se bilag 3. Blev herefter godkendt enstemmigt. 

 

                                                                               

5. Indkomne forslag fra bestyrelsen 

 

 

 Indkomne forslag  

Ingen 

 

 

Ingen 

6. Fastsættelse af kontingent 

 

Vi er blevet enige om, at nogle af holdene skal stige i 

kontingent. Niels Suhr påpegede, at 

generalforsamlingen skal fastsætte et beløb. 

 

Miniton stiger til 500 kr. 

Det blev for øvrige hold besluttet, at ungdommen 

max må stige 10% svarende til ny pris på 825 kr. 

mens voksne maks. må stige 25% svarende til 1500 

kr. for senior/veteran og 625 kr. for baneleje.  

 

      7. Fremlæggelse af handlingsplan for  

          kommende sæson til orientering. 

 Handlingsplan for 2023-2024 blev fremlagt af Martin      

Ungermand. 

 Se bilag 4. 

 

      8.  Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

Lars Vilhelmsen  – ønsker GV. 

Lisbeth Bornhøft  – ønsker  GV  

 

 Genvalgt 

Genvalgt 
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Vibeke Trelle – ønsker GV 

 

 

Genvalgt 

       9.  Valg af 2 suppleanter til  be- 

             styrelsen, vælges for 1 år 

            Martin G. Holst, 1. supp. ønsker  

            genvalg 

            Niels Suhr, 2. supp. ønsker at 

            afgive pladsen 

                                                

 

 

Genvalgt 

 

 

Jonas Jensen blev valgt 

     10. Valg af 1 repræsentant til Halklub- 

bernes Samvirke 

Lars Skov ønsker genvalg 

 

 

Genvalgt 

      11. Valg af 2 revisorer, vælges for et 

år     

Niels Suhr ønsker genvalg 

Henrik Thomsen ønsker genvalg                                                      

 

 

Genvalgt 

Genvalgt 

      12.  Valg af revisorsuppleanter,     

              vælges for 1 år. 

             Asger Grønkjær ønsker genvalg 

   

 

 

Genvalgt 

      

     13. evt. 

             

 

              

 

 

Poul Boisen  

 

Poul Boisen fortæller vedr. Halklubberne 

Sammenslutning : 

 Firkløverne (reklameskilte) er slået sammen med 

Halklubberne. Der mangler at blive sat et skilt op, det 

vil nok snart blive til noget.  

Poul mener, at vi skal prøve at se på vores vedtægter, 

der måske skal ændres lidt på. 

Der bliver ikke gjort nær så meget rent, som der 

plejer (omklædningsrum mm). Der vil ikke blive 

Brugsens Generalforsamling i år, men vi vil stadig få 

kr. 20.000 tildelt. 

 

Niels Suhr mener, at vi skal lægge meget mere ind på 

vores hjemmeside i kalenderen. Hjemmesiden skal 

have en overhaling. 

 

Gitte Trelle mener, hvis der er baner nok, skal der 

gøres lidt reklame for ungdomsspillere, men der er 

nok ikke ret meget plads. Vi vil meget gerne have 

flere piger. 
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 Bestyrelsen vil herefter konstituere        

sig ved første bestyrelsesmøde den 12. 

april 2023 

 

 

 

 
       

___________________             ______________________             ____________________ 

Martin Ungermand          Lars Vilhelmsen                      Lisbeth Bornhøft 

 

 

___________________              ______________________            ____________________ 

Christina Jacobsen                       Ditte Gommesen                             Jacob Jensen 

             

 

______________________              

Vibeke Trelle       

 

 

 

Referent: Vibeke Trelle 

 

 

                        


